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Ingevolge de vraag van het Bureau heeft de vaste werkgroep "Rust- en verzorgingstehuizen"
op 21 juni 2000 vergaderd. Hij heeft het vo1gende advies uitgebracht over het schrijven dd.
14 april 2000 van Mevrouw M. AEL VOET, Minister voor Consumentenzaken,
Volksgezondheid en Leefmilieu :

De werkgroep heeft het dossier van ETHOLOGIA -Belgische Vereniging voor Studie en
Infonnatie over de Relatie Mens-Dier- betreffende het symposium rond "De persoon van de
derde leeftijd en zijn gezelschapsdier : een bevoorrechte relatie om zo lang mogelijk te
behouden" goed ontvangen en met bijzondere aandacht bestudeerd.

ln antwoord op de adviesvraag naar het uitwerken van concrete wetgevende initiatieven
binnen de intramurale gezondheidszorg, en meer bepaa1d de R. V .T .' s, is de werkgroep van
mening dat het hier effectief gaat over een belangrijke dimensie voor de kwaliteit van het
leven van onze senioren en dat de positieve invloed van het gezelschapsdier niet wordt

gecontesteerd.

Naar de praktische modaliteiten toe, stelt de werkgroep evenwel vast dat het koninklijk
besluit van 24 juni 1999 tot wijziging van het koninklijk besluit van 2 december 1982
houdende vaststelling van de normen voor de bijzondere erkenning van rust- en
verzorgingstehuizen op dit vlak geen verbiedende bepaling en voorziet. Er wordt tevens
geconstateerd dat in andere wetgeving behorend tot de bevoegdheden van de
Gemeenschappen / Gewesten uitdrukkelijk wordt vermeld dat dieren toegelaten zijn,
behoudens enkèle plaatsen waarbij wordt gerefereerd naar hygiëne.

De leden stellen zich de vraag of er weI degelijk nood is aan wetgevende regularisatie daar de
indruk bestaat dat momenteel voldoende tlexibiliteit aanwezig is omtrent onder welke
voorwaarden er kan omgegaan worden met dieren. De werkgroep is dan ook voorstander om
de toegang voor een huisdier over te laten aan het initiatief en de creativiteit van de beheerder
en dit eerder in het kader van animatie. Hierbij client echter weI de nuance te worden gemaakt
tussen het persoonlijk dier en het dier van de instelling, ook daar de zwaarbehoevendheid van
de meeste bewoners meestal niet toelaat dat zij hun huisdier kunnen verzorgen.

Dit advies werd besproken in de Plenaire vergadering van de Afdeling "Programmatie en
Erkenning" van de Nationale Raad voor Ziekenhuisvoorzieningen en ongewijzigd met
éénparigheid van stemmen aangenomen.


